
Protokół Nr 94
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 3 czerwca 2020r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli CzłonkowieZarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponowałnastępujący porządek obrad:

l. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołów Nr 90, Nr 91, Nr 92 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) powołania Powiatowej Rady Kół GospodyńWiejskich w Końskich,

b) wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości o numerze

geodezyjnym 957/16 położonej w Końskich obr. Ol, stanowiącej

własność Powiatu Koneckiego, ograniczonym prawem rzeczowym

w postaci służebności przesyłu.

4. Sprawy różne:

• rozpatrzenie wniosku o współorganizację I wsparcie finansowe

wydarzenia promocyjno - turystycznego Bike Orient w Miedzierzy,

• informacja dotycząca postępowania w sprawie zapłaty kary

umownej przez firmę OPEUS.

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy są uwagi, bądź propozycje do

przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarządjednogłośnieprzyjął protokołyNr 90, Nr 91 oraz Nr 92 posiedzeń

Zarządu Powiatu.
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Ad.3
a) Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

projekt uchwały Zarządu w sprawie powołania Powiatowej Rady Kół

Gospodyń Wiejskich w Końskich. Zapoznał Zarząd z treścią załączonego

do uchwały Regulaminu. Oznajmił, że celem działania Rady jest służenie

pomocą kołom gospodyń wiejskich i mieszkańcom wsi oraz wspieranie

i reprezentowanie ich zbiorowych interesów poprzez współpracę

z władzami Powiatu Koneckiego oraz organizacjami i instytucjami, które

zajmują się problematyką wsi. Obsługę administracyjną Rady zapewni
Wydz. Promocji i Kultury.

W związku z wątpliwościami Skarbnika Powiatu - Pani Edyty Drążkiewicz

dotyczącymi siedziby Rady w budynku administracyjnym Starostwa Radca

Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban zajęła stanowisko w sprawie. Stwierdziła,

że przez siedzibę Rady należy rozumieć doraźne miejsce spotkańRady oraz adres
do korespondencji, co jest związanez obsługą administracyjną zapewnioną przez

Wydz. PK. Zwróciła uwagę, że Radajest ciałem opiniodawczo - doradczym i nie

posiada osobowości prawnej. Natomiast Koła Gospodyń Wiejskich są

stowarzyszeniami i każde z nich ma swoja siedzibę.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski podkreślił, że w tym
przypadku nie chodzi o wynajem pomieszczenia Radzie, ale o adres do
korespondencji. Jako przykład podobnego ciała opiniodawczo - doradczego

przytoczył Powiatową Radę Rynku Pracy.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 60/2020 w sprawie powołania

Powiatowej Rady Kół GospodyńWiej skich w Końskich.

b) Zarząd jednogłośnie podjął omowioną na dwóch poprzednich
posiedzeniach Zarządu uchwałęNr 61/2020 w sprawie wyrażenia zgody na

obciążenie nieruchomości o numerze geodezyjnym 957/16 położonej

w Końskich obr. 01, stanowiącej własność Powiatu Koneckiego,

ograniczonym prawem rzeczowym w postaci służebności przesyłu.
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Ad. 4
W sprawach różnych:

• Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury - Pan Marian Wikiera przedstawił

sprawę wsparcia finansowego wydarzenia promocyjno - turystycznego
BIKE Orient w Miedzierzy. Poinformował, że Starosta wyraził zgodę na
współorganizację imprezy oraz objął patronatem w/w wydarzenie.
Stwierdził, że prowadzono z organizatorem rozmowy dotyczące udzielenia
wsparcia finansowego. Zawnioskował o kwotę 1 500 zł.

Zarząd przyznał kwotę 1 500 zł w ramach współorganizacji wydarzenia
promocyjno - turystycznego BIKE Orient w Miedzierzy.

• Radca Prawny - Pani Iwona Bogacka - Urban udzieliła informacji na temat
postępowania w sprawie zapłaty kary umownej przez firmę OPEUS.
Poinformowała Zarząd, że firma OPEUS, wyłoniona w postępowaniu

przetargowym do realizacji projektu termomodernizacji budynku ZSPNr 1
w Końskich nie wywiązała się z umowy. W związku z tym nałożono na nią

kary umowne. Połowę kary w wysokości 596 000 zł odzyskano z gwarancji
ubezpieczeniowej. Spór toczył się o odzyskanie drugiej części kary.
W połowie maja przyszło postanowienie sądu o umorzeniu postępowania

w w/w sprawie z uwagi na niewyłonienie władz spółki. Zapewniła, że

będzie podejmować kroki w kierunku zakończenia postępowania na etapie
sądowym.

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa poinformował Zarząd

o pojawieniu się możliwości pozyskania dofinansowania w wysokości do
70% z Funduszy Norweskich. Dał pod rozwagę wykonie w ramach w/w
dofinansowania termomodernizacji budynku Zespołu Szkół

Ponadpodstawowych Nr 3 w Końskich.

Zarząd zlecił kompleksowe przygotowanie tematu Naczelnikowi Wydz.
Inwestycji , Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu - Pani Barbarze Panek.
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• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa przypomniał o wniosku Zespołu

Szkół Ponadpodstawowych Nr 2 w Końskich o wykonanie dachu
budynków szkoły.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 8 50 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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